

katchewan, the Province of Nova Scotia, the Northwest Territories and the Yukon Territory, for the use or employment of the Royal Canadian Mounted Police, pursuant to section 20(3) of the *Royal Canadian Mounted Police Act*, Chapter R-9, R.S.C., 1970 (*English text*).

Copies of twenty-three contracts between the Government of Canada and various towns and a municipality in the Province of Saskatchewan, for the use or employment of the Royal Canadian Mounted Police, pursuant to section 20(3) of the *Royal Canadian Mounted Police Act*, Chapter R-9, R.S.C., 1970 (*English text*).

Report of the Northern Transportation Company Limited, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the year ended December 31, 1976, pursuant to sections 75(3) and 77(3) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970.

Capital Budget of the Northern Transportation Company Limited for the year ending December 31, 1977, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copies of Order in Council P.C. 1977-894, dated March 30, 1977, approving same.

Report by the Tariff Board, pursuant to the Inquiry ordered by the Minister of Finance respecting Fresh and Processed Fruits and Vegetables: Volume 1, Part I—*Summary and Recommendations: Fresh Fruits and Vegetables*, Reference No. 152 (English and French texts), together with a copy of the transcript of evidence presented at public hearings (English text), pursuant to section 6 of the *Tariff Board Act*, Chapter T-1, R.S.C., 1970.

Copies of Ordinances passed by the Council of the Yukon Territory at its 1976 Second Session, pursuant to section 20(1) of the *Yukon Act*, Chapter Y-2, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1976-1757, dated July 6, 1976.

Copies of Order of the Administrator under the *Anti-Inflation Act*, pursuant to section 17(3) of the said Act, Chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76, respecting compensation plan between Sklar Furniture Limited and the group of its Whitby employees, represented by Local 50 of the Upholsters International Union of North America. Order dated April 20, 1977.

Report of the Export Development Corporation, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the year ended December 31, 1976, pursuant to sections 75(3) and 77(3) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970.

Capital Budget of the Farm Credit Corporation for the fiscal year ending March 31, 1978, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1977-841, dated March 30, 1977, approving same.

Revised Capital Budget of the Canadian Saltfish Corporation for the fiscal year ending March 31, 1977, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter

Saskatchewan, la province de la Nouvelle-Écosse, les Territoires du Nord-Ouest et le Territoire du Yukon, pour l'emploi ou l'utilisation de la Gendarmerie royale du Canada, conformément à l'article 20(3) de la *Loi sur la Gendarmerie royale du Canada*, chapitre R-9, R.S.C., 1970. (*Texte anglais*).

Copies de vingt-trois contrats entre le gouvernement du Canada et diverses villes et municipalité dans la province de la Saskatchewan, pour l'emploi ou l'utilisation de la Gendarmerie royale du Canada, conformément à l'article 20(3) de la *Loi sur la Gendarmerie royale du Canada*, chapitre R-9, R.S.C., 1970. (*Texte anglais*).

Rapport de la Société des Transports du Nord Limitée, y compris les comptes et les états financiers certifiés par l'Auditeur général, pour l'année terminée le 31 décembre 1976, conformément aux articles 75(3) et 77(3) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, R.S.C., 1970.

Rapport d'établissement de la Société des Transports du Nord Limitée pour l'année se terminant le 31 décembre 1977, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, R.S.C., 1970, et copie du décret C.P., 1977-894, en date du 30 mars 1977, approuvant ledit budget.

Rapport de la Commission du tarif sur l'enquête ordonnée par le ministre des Finances concernant les fruits et légumes frais et transformés: Volume 1, partie I—*Résumé et recommandations: Fruits et légumes frais*, Renvoi numéro 152 (Textes anglais et français), de même qu'un exemplaire du compte rendu des séances publiques (Texte anglais), conformément à l'article 6 de la *Loi sur la Commission du tarif*, chapitre T-1, R.S.C., 1970.

Copies des Ordonnances édictées par le Conseil du Territoire du Yukon lors de sa deuxième session de 1976, conformément à l'article 20(1) de la *Loi sur le Yukon*, chapitre Y-2, R.S.C., 1970 et copies du décret C.P., 1976-1757, en date du 6 juillet 1976.

Copies d'Ordonnance du Directeur en vertu de la *Loi anti-inflation*, conformément à l'article 17(3) de ladite loi, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-1975-1976, concernant le régime de rémunération entre *Sklar Furniture Limited* et le groupe de ses employés de Whitby représenté par l'Union internationale des rembourreurs de l'Amérique du Nord, Section 50. Ordonnance en date du 20 avril 1977.

Rapport de la Société pour l'expansion des exportations y compris les comptes et états financiers certifiés par l'Auditeur général, pour l'année terminée le 31 décembre 1976, conformément aux articles 75(3) et 77(3) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, R.S.C., 1970.

Budget d'établissement de la société du crédit agricole pour l'année financière se terminant le 31 mars 1978, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, R.S.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1977-841, en date du 30 mars 1977, approuvant ledit budget.

Budget d'établissement de l'Office canadien du poisson salé pour l'année financière close le 31 mars 1977, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chap-